

Sultanate of Oman
Ministry of Tourism
Muscat



سلطنة عمان
وزارة السياحة
مسقط

Date: /7/2018

التاريخ: 18 يوليو 2018

Subject: e-visa Engagement Certificate

الموضوع: شهادة اعتماد الربط مع نظام التأشيرة الإلكترونية

To whom it May Concern,

إلى من يهمه الامر

This to certify that " **Opentec System LLC** " has successfully completed the integration with "e-visa: Project as one of the available option to integrate with this project using " **OPENTEC Passport ID Scan System** " .

نود إفادتكم بأن شركة " **Opentec System LLC** " قد أكملت عملية الربط بمشروع التأشيرة الإلكترونية بنجاح باستخدام نظام " **OPENTEC Passport ID Scan System** " وعليه تم التصديق واعتماد هذه الشركة في نظام التأشيرة الإلكترونية كإحدى وسائل الربط المعتمدة لهذا المشروع مع المنشآت الفندقية.

This certificate is generated per request with no legal responsibility towards Ministry of Tourism, and can be used only as a reference, on which the company has been certified as one of the approved companies through conducting the necessary tests and integration work with "e-visa" Project and this does not give exclusive right to integrate with this company alone.

تصدر هذه الشهادة عند الطلب كمرجع بأنه تم اختبار واتمام عملية ربط نظام الشركة مع المشروع كإحدى الوسائل والشركات المعتمدة ولا تعني بحصر هذا الربط مع هذه الشركة فقط ولا تتحمل وزارة السياحة أي مسؤولية قانونية تجاه هذه الشهادة.

This Certificate is subject to renewal whenever a new upgrade is required in relation to this project.

علما بأنه أي تحديث لنظام الشركة له علاقة مع الربط بمشروع نظام التأشيرة الإلكترونية سيتطلب إعادة اعتماد واصدار لهذه الشهادة.

Looking forward to your continual cooperation for this national; project.

نشكر لكم جهودكم ونتطلع الى المزيد من التعاون المستمر في هذا المشروع الوطني.

Helal Ghalib Ali AL Hinai
Acting DG of Planning, Follow up and information

هلال بن غالب بن علي الهنائي
المكلف بأعمال مدير عام التخطيط والمتابعة والمعلومات

(Handwritten signature and date: 2018/7/18)

